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Plán na nové 
chodníky se přiblížil 
uskutečnění

Otázka pro…

„Obě etapy chceme po-
stavit společně. Ho-
tovou máme studii 

proveditelnosti a začaly práce 
na projektu. Do konce roku po-
třebujeme mít v ruce stavební 
povolení, abychom mohli zažá-
dat o dotace. Ty mohou pokrýt 
až osmdesát procent nákladů, 
které odhadujeme na osm mi- 
lionů korun pro obě etapy do-
hromady,“ vysvětlil místosta-
rosta Miroslav Masopust. Sta-
vět by se mohlo začít v příštím 
roce. A ve stejném roce by chod-
níky byly i dokončené.

Prodloužením chodníku 
v ulici Hlavní směrem na Popo-
vičky až na kraj obce a vybudo-
váním veřejného osvětlení (po-
dél celé lokality Ve Stráni) by 
mělo dojít v tomto místě i k vý-
raznému zklidnění dopravy. 
„Nyní tam není ani chodník, 
ani osvětlení, takže řidiči býva-
jí v rozpacích, zdali jsou ještě 
v obci nebo už za jejími hrani-
cemi,“ upozornil starosta Ka-
rel Zeman. Vedení obce se navíc 
podařilo domluvit se s Policií 
ČR na umístění tří až čtyř pře-
chodů pro chodce u plánova-
ných chodníků. Tři by byly na 
ulici Hlavní a jeden na ulici Ra-
dějovická.

Zdeňka Zachaře, zastupi-
tele obce Herink a před-
sedu výboru pro kulturu 
a vzhled obce.

 � Na jaké akce v Herinku  
se můžeme letos těšit?

V sobotu 25. března pořá-
dá obec společně s SK Herink 
a místním sborem dobrovol-
ných hasičů již tradiční úklid 
obce v rámci celorepubliko-
vého projektu Ukliďme Česko. 
V sobotu 15. dubna je naplá-
novaný orientační běh pro jed-
notlivce i rodiny s dětmi, o je-
hož hladký průběh a organizaci 

Milí sousedé, 
držíte v ruce druhé vy-

dání dvouměsíčníku Novinky 
z Herinku. Za sebou máme 
první dva měsíce letošní-
ho roku. A kdybych měl ří-
ci, které dvě nejvýznamnější 
události se za tu dobu v obci 
staly, byly to bezesporu vol-
by prezidenta České repub-
liky a uvedení do provozu 
tolik potřebné a očekávané 
linky městské hromad-
né dopravy s číslem 328. 
O obou těchto tématech se 
v magazínu dočtete. Mys-
lím, že zajímavý může být 
pro vás i rozhovor s kroni-
kářkou Herinku Janou Šte-
ffelovou nebo aktuální infor-
mace o plánované výstavbě 
chodníků. Přinášíme vám 
i přehled o plánovaných kul-
turních, sportovních a spo-
lečenských akcích v Herinku 
v letošním roce a také o dě-
ní v místní školce. Větši-
na z nás si už zvykla, že má-
me nově možnost propojení 
s okolním světem přes vy-
sokorychlostní internet. Pa-
tříme v tomto ohledu zatím 
jen k několika málo obcím 
v okolí Prahy. V Herinku zbý-
vá už připojit jen několik ad-
res, což by dodavatelská fir-
ma mohla snad zvládnout 
do konce tohoto roku. Člá-
nek rovněž najdete v tom-
to vydání. Při jeho pročítání 
vám přeji příjemnou poho-
du. A kdybyste chtěli sa-
mi něčím přispět do obsa-
hu dalších vydání, posílejte 
nám své podněty a případně 
i texty na e-mailovou adre-
su ou@herink.cz. Přeji vám 
pohodové dny.

Váš starosta Karel Zeman

Ú V O D N Í K

se postarají členové SK Herink. 
Poslední den v dubnu budou 
oblíbené čarodějnice, které za-
jišťují místní hasiči, a v sobotu  
17. června se uskuteční význam-
ná akce naší obce, a to oslava 
úctyhodného stodvacátého vý-
ročí založení Sboru dobrovol-
ných hasičů Herink, kterou po-
řádají naši  hasiči. Součástí 
bude i dětský den pod patrona-
cí obce. V průběhu jarních měsí-
ců také plánujeme zorganizovat 
výsadbu stromů. A se všemi pří-
znivci aktivního trávení volného 
času, tedy nejen s dospělými, 
ale i s dětmi, se chceme jednou 
za dva týdny potkávat na neděl-

ních volejbalových utkáních. 
Všechny tyto zmiňované aktivity 
proběhnou během první polovi-
ny roku. Na jeho druhou polovi-
nu určitě nachystáme další ak-
ce, o kterých dáme včas vědět.

Do konce letošního roku chce mít Herink vydané stavební 
povolení pro plánované chodníky v obci. První etapa jejich 
výstavby, dlouhá asi 800 metrů, zahrnuje prodloužení 
chodníku k ulici Hlavní směrem na Popovičky, a to až na 
okraj Herinku. Součástí bude i veřejné osvětlení, které 
tu nyní chybí. V druhé etapě vznikne chodník, který bude 
navazovat na hlavní křižovatku směrem k Penamu. Bude 
to i důležité propojení s Modleticemi a Dobřejovicemi. 

Místostarosta Miroslav Masopust 
ukazuje, kde povedou v obci nové 
chodníky.

www.herink.cz
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Nová autobusová linka 
začala jezdit 1. února 2023
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Cesta hromadnou dopravou 
z Herinku do Prahy a zpět bu-
de nyní trvat o 15 minut méně. 

Umožňuje to autobusová linka číslo 
328, která začala jezdit od 1. února. 
Po šestiletém úsilí vedení obce se tak 
konečně podařilo dovést do zdárné-
ho konce opatření, které výrazně 
zjednoduší cestování zdejších oby-
vatel do metropole.

„Nejsilnějším argumentem pro 
pražský dopravní podnik, který lin-
ku provozuje, bylo asi to, že se He-
rink velmi rychle rozrůstá a počet 
jeho obyvatel přesáhl tisícovku,“ 
uvedl starosta Karel Zeman. „Je tedy 
zřejmé, že zdejším lidem je potřeba 
dát možnost, jak se dobře dostat do 
metropole. A také jsme zestárli. Děti 
z Herinku, které v naší lokalitě cho-
dily do základní školy, potřebují ny-
ní jezdit do středních škol, z nichž je 
většina v Praze,“ dodal.

Autobusová doprava z Herinku 
na Opatov trvala dosud kolem čty-
řiceti minut. Linka 328, která jede 
do Čestlic a poté už rovnou po dál-
nici do Prahy, zkracuje tuto dobu na 
cca 21 minut. Ráno, v době doprav-
ní špičky, bude jezdit zhruba každou 
půlhodinu. Odpoledne, kdy se lidé 
vrací z práce a děti ze škol, jezdí kaž- 
dou hodinu. „Hlavně ale doplňuje 
stávající linku 363. Autobus z Opa-
tova do Herinku tak odpoledne jez-
dí taky každou půlhodinu,“ doplnil 
starosta Zeman.

Velkou výhodou je, že do základ-
ní školy v Modleticích, kam cho-
dí děti z Herinku, je nyní spoj, kte-
rý je sem odveze. To nebylo. Linka 
328 navíc zlepší situaci v cestování  
i pro obyvatele a návštěvníky Modle-
tic. Na jejím provozování se obec He-
rink bude podílet částkou 550 tisíc 
korun ročně. „Ale tím, že se nám sní-
žily celkové náklady na veřejnou do-
pravu z dosavadních 400 tisíc korun 
na 40 tisíc korun, bude vlastně na-
výšení výdajů minimální v poměru 
za poskytovanou dopravní obsluž-
nost,“ vysvětlil Karel Zeman. Zmí-
něné výrazné snížení doplatku za ve-
řejnou dopravu pro Herink způsobil 
nový systém nastavení standardů ve-
řejné dopravy, které zavedl Středo-
český kraj. 

www.herink.cz
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Pavel vyhrál v Herinku suverénně

O prezidentské volby měli obyvatelé Herinku velký zájem.

Již tradičně se volilo v budově obecního úřadu.

Jednoznačné vítězství Petra Pavla a velká 
voličská účast. To byly dva výrazné znaky, 
které charakterizovaly volby prezidenta 

České republiky v Herinku. Jako obvykle lidé 
vhazovali hlasovací lístky do volební urny na 
obecním úřadě. Někteří odvolili do přenosné 
urny například doma.

První kolo volby prezidenta se konalo  
13. a 14. ledna 2023. Zatímco v celé České re-
publice byla voličská účast 68, 24 % a v Praze 
70,95 %, v Herinku dosáhla 81,13 %. Petr Pa-
vel v něm zde získal 228 hlasů (48,4 %), Andrej 
Babiš 91 hlasů (19,32 %), Danuše Nerudová 
75 hlasů (15,92 %), Pavel Fischer 46 hlasů 
(9,76 %), Jaroslav Bašta 16 hlasů (3,39 %),  
Marek Hilšer a Karel Diviš po 7 hlasech (kaž-
dý 1,48 %) a Tomáš Zima 1 hlas (0,21 %).

Ve druhém kole voleb, které bylo  
27. a 28. ledna, přesvědčivě zvítězil Petr Pa-
vel, obdržel 362 hlasů (76,53 %). Porazil tak 
Andreje Babiše se 111 hlasy (23,46 %). V He-
rinku v tomto kole odvolilo 82,27 % voličů. 
Jen pro srovnání, v celé Praze to bylo 73,17 %  
a dohromady v České republice 70,25 %.
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 � Čím jste tedy při objevová-
ní minulosti obce začala?
Navštívila jsem archívy, shro-
máždila dostupné informace na 
internetu. Také po vsi zřejmě 
prosákla informace, že se o his-
torii obce zajímám, a postupně 
se začali ozývat někteří obyvate-
lé a nabídli mi třeba staré fotky. 
V Herinku nebyl kronikář a o to 
to bylo složitější. Chyběly jaké-
koliv ucelenější informace. V ar-
chívu jsem zjistila, že v minulosti 
byly dvě obecní kroniky. Ani jed-
na se však nedochovala.

 � Takže od roku 2015 jste 
vlastně vůbec první prokaza-
telnou autorkou kroniky He-
rinku?
Je to tak. V dohledávání historie 
Herinku mi hodně pomohl také 
státní archív pro Prahu-východ 
a Archiv hlavního města Prahy. 
Základní informace, rady a zku-
šenosti mi předal také pan ma-
gistr Hůrka, tehdejší historik ří-
čanského muzea. Původně jsem 
si myslela, že zmapovat historii 
obce zabere rok nebo dva. Ten-
krát mě pan Hůrka taktně upo-
zornil, že je to práce do konce ži-
vota. V době svých kronikářských 
začátků jsem mu příliš nevěřila, 
dnes ale vidím, že měl zřejmě 
pravdu.

 � Jak moc vám vycházejí 
vstříc zdejší obyvatelé?
Většinou se mi snaží pomoci. 
Spolupráce se starousedlíky má 
pro mě zásadní význam. Podaři-
lo se mi tak získat ke spoluprá-

ci například paní Radmilu Štei-
gerovou, která se o historii obce 
a její zdokumentování hodně za-
jímá. Právě přes ni jsem se také 
dostala k dokumentům a foto-
grafiím z rodinných archívů, kte-
ré bych nikde jinde nesehnala.

 � Jak se vůbec dělá taková 
obecní kronika?
Musí splňovat určitá pravidla, 
která jsou pro obecní kroni-
ky daná. Na začátku jejího psa-
ní jsem se zúčastnila i několi-
ka kurzů pořádaných pro tvůrce 
kronik. Měla by obsahovat struč-
ný souhrn světových a tuzem-
ských událostí v daném roce. 
Pak teprve přichází na řadu pa-
sáž vážící se k Herinku. Kronika 
musí být tištěná předepsaným 
inkoustem a na archivační pa-
pír, což zaručuje její zachování 
pro budoucnost. Pořizuje se je-
den výtisk, který je majetkem ob-
ce. Předepsaná je i vazba. Každý 

rok se dělá jedna kronika, pokud 
je tedy tištěná. To je případ He-
rinku. Jestliže se píše ručně, tak 
je možné v zápisech pokračovat 
v jedné kronice i několik let.

 � Jak rozsáhlá je roční kro-
nika Herinku?
Informace shromažďuji celý rok, 
a to včetně poznámek o počasí. 
Na začátku dalšího roku k tomu 
sednu a obsah sepíši. Zápis za 
jeden rok má v průměru sto strá-
nek. K základnímu textu přidá-
vám různé přílohy, které doku-
mentují, co se za daný rok stalo. 
Jsou to například letecké snímky 
obce, informace o pořádaných 
výstavách, nově získané informa-
ce k historii Herinku a také bo-
hatá fotografická dokumentace, 
která přibližuje rozvoj obce. Fot-
ky dělám sama a pořizuji k nim 
i popisky. Obsah každé kroniky 
schvaluje zastupitelstvo obce.

 � Kam jste se v pátrání po 
historii Herinku dostala nej-
dále?
Úplně nejdál jsem se dostala 
do starší doby železné. Podaři-
lo se mi získat zprávu investora, 
který musel zajistit povinný ar- 
cheologický výzkum při stavbě 

Pražského okruhu. Výzkum ještě 
není dokončený. Jsem moc zvě-
davá, jaké další informace smě-
rem k Herinku přinese.

 � Na jaké zajímavosti z mi-
nulosti obce jste narazila?
Herink byl hodně provázaný 
s okolními obcemi. Informa-
ce jsem tak čerpala například 
i z farní kroniky v Popovičkách. 
V ní byly třeba záznamy o dár-
cích, když se pořádala sbírka 
na nové zvony místo původních, 
které se roztavily pro potřeby ar-
mády v 1. světové válce. Hodně 
dárců bylo právě z Herinku.

 � V loňském roce si Herink 
připomínal 600. výročí první 
písemné zmínky o něm. K če-
mu se vázala?
Týkalo se to smlouvy vdovy ze 
zdejšího statku. Je tedy téměř 
jisté, že Herink je o dost starší, 
protože už před těmi 600 lety tu 
nějaké statky byly. Třeba časem 
najdeme ještě starší písemnou 
zmínku.

 � Kde mohou zájemci do 
hotových obecních kronik na-
hlédnout?
Všechny jsou na obecním úřadě. 
Po předchozí domluvě tedy tam.

Kronikářka Jana Šteffelová:
„Spolupráce se starousedlíky  
je pro mě zásadní“

JANA ŠTEFFELOVÁ
Narodila se v Praze, vystu-
dovala gymnázium. Začí-
nala na přepážce v bance, 
pak dělala firemního ban-
kéře a poté se stala analy-
tičkou v IT. Této práci se vě-
nuje posledních 14 let. Je 
vdaná, má dvě děti a jed-
no vnouče. Mezi její záliby, 
mimo historii Herinku, pa-
tří permakulturní zahrad-
ničení, výlety do přírody, 
ale hlavně malý vnouček. 

V Herinku žije už třináct let. Přistěhovala se sem s man-
želem z Prahy 10, kde vyrůstala. Od roku 2015 je Jana 
Šteffelová kronikářkou obce. „Zatímco ve svém rodišti 
jsem znala každý obchod a každou ulici, o Herinku, kde 
jsme se rozhodli žít, jsem nevěděla prakticky nic. Bylo tu 
pouze 89 stálých obyvatel, ostatní byli přistěhovalci. Ne-
bylo se tedy ani koho moc ptát. Proto jsem se pustila do 
pátrání sama,“ popisuje Jana Šteffelová počátky a moti-
vy svého bádání v historii Herinku.

www.herink.cz
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L eden je měsíc plný ledu, 
únor zavolá skřivánka, 
březen dá první lžičku me-

du. To se zpívá v písni Dvanáct 
je měsíců od Jiřího Pavlici. A tak 
i život ve školce se odvíjí od roč-
ních období, která přinášejí svá 
specifika a příležitosti pro po-
znávání světa kolem nás.

Ještě si můžeme zavzpomí-
nat na prosinec, kdy jsme po-

A utorkou je zdejší obyvatel-
ka a zároveň kronikářka 
Jana Šteffelová. Brožova-

ná kniha o zhruba sto padesáti 
stranách (formát A5) s bohatou 
fotodokumentací se jmenuje 
„Co je to Herink?“ a k dostání je 
za 99 korun na obecním úřadě.

„Snažila jsem se stručně po-
psat historii Herinku od zdoku-
mentovaných nálezů ze starší 
doby železné až do roku 2015. 
Ta tvoří první část knihy. Dru-
hou jsem věnovala historii do-
mů v obci, které tu už dlouho 
existují. Čerpala jsem z archí-
vů, hodně mi pomohla zdejší 
rodačka, paní Radmila Šteige-

Vyšla nová zajímavá kniha o Herinku

Zprávy z naší školky
těšili rodiče i obyvatele obce vy-
stoupením u vánočního stromu 
a dále na našich vánočních be-
sídkách. Navštívilo nás interak-
tivní divadlo Evy Hruškové s Po-
hádkou o Vánoční hvězdě. Děti 
byly vtaženy do hry a byly tak je-
jí součástí v postavách Marie, 
Josefa, pastýřů nebo tří králů.  
Modrá třída v prosinci navštívi-
la Říčany, kde jsme si prohlédli 

rová,“ vysvětlila Jana Šteffelová.
Ta začala knihu intenzivně 

psát loni v březnu. Základem 
pro ni byly aktivity, které autor-
ka v obci rozvíjí už delší dobu. 
„Něco jsem publikovala v obec-
ních zpravodajích, hodně toho 
mám sepsaného v poznámkách, 
dělala jsem ale i výstavy k histo-
rii obce a také komentovanou 
procházku po Herinku v době 
pandemie covidu-19, kdy jsme 
nemohli opustit katastr obce,“ 
uvedla. „Informace o historii 
Herinku se objevují postupně, 
nové nálezy doplňují a upřes-
ňují starší zápisy. V této publi-
kaci jsem se proto pokusila tyto 

Je to vskutku historický okamžik. Přestože si Herink při-
pomínal v loňském roce již 600. výročí od první písemné 
zmínky o něm, teprve nyní vychází zřejmě poprvé v jeho 
historii publikace, která se pokouší alespoň v základu 
zmapovat minulost obce. 

vánočně nazdobené náměstí se 
stromem a betlémem. Absolvo-
vali jsme program v Muzeu Ří-
čany a navštívili jsme i dětské 
oddělení knihovny, kde paní 
knihovnice dětem vysvětlila, jak 
funguje knihovna, a přečetla 
jim krásný příběh o zvířátkách. 
Takto náročný program jsme za-
končili návštěvou kavárny a po-
chutnáním na horké čokoládě.

Nový kalendářní rok jsme 
zahájili tříkrálovým průvodem 
po obci s návštěvou v rodinách 
některých dětí. Děkujeme rodi-
čům za vstřícnost a zdárný prů-
běh akce! Teď už máme leden 
v plném proudu a čekáme kaž- 
dým dnem na sníh, abychom 
si užili zimních radovánek. Pro 
zpestření našeho školkového ži-
vota nás navštívil klaun Edie, 
který předvedl krásné cirkusové 
představení, ve kterém nechy-
bělo žonglování s talíři.

Únor byl ve znamení maso-
pustního veselí, které si v zá-
věru měsíce užijeme v karne-
valovém duchu. Navštíví nás 

útržky chronologicky uspořá-
dat a shrnout. Už dnes ale vím, 
že ani tyto informace o naší ob-
ci nejsou kompletní a budou se 

dále rozšiřovat. V tuto chvíli je 
ale v knize to nejlepší, co o his-
torii Herinku víme,“ dodala.

osvědčené divadlo V kufru. A ja-
ko novinku absolvujeme kurz 
masáže děti dětem. O tom, jak 
to probíhalo, vám povím zas 
příště.

�� Za kolektiv mateřské školy  
Jana Jalovcová
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Rychlý internet  
má už většina obyvatel obce
Je to již více než dva roky, 
kdy v Herinku začala vý-
stavba optické sítě. Právě 
ta umožnila zapojení dnes 
již velké většiny obyvatel 
a místních firem na vyso-
korychlostní internet. V le-
tošním roce dojde k další-
mu rozšíření sítě o dosud 
nepřipojená adresná místa.

„Na podzim roku 2020 
začalo vytyčová-
ní plánované tra-

sy a pokládka optických kabelů 
v ulicích obce. Ta probíhala na 
pozemcích ve vlastnictví obce 
a ve výjimečných případech i na 
soukromých pozemcích, kdy 
s jejich vlastníky byly dopředu 
projednány výkopové práce. Ty 
skončily již před několika měsíci 
a obyvatelé obce tak již mohou 
využít nabídku vysokorychlost-
ního internetu,“ vysvětlil staros-
ta Karel Zeman.

Tu zajišťuje jesenická firma 
ÚVT Internet, s. r. o., která se po-
starala o výstavbu internetové sí-
tě. Internet s rychlostí 1 000 Mb-
ps je dnes standardem především 
pro větší města. Nyní je dostupná 
i pro obyvatele Herinku. „Naše 
obec se tímto zařadila mezi nej-
lépe připojené v okolí Prahy,“ do-
dal Karel Zeman. 

Tak takto, prosím, ne

Období pandemie covidu-19 
ještě více ukázalo, jak je pro do-
mácnosti nutné mít dostupné 
kvalitní internetové připojení. 
Pro práci z domova, online kur-
zy, ale i připojení zařízení v do-
mácnosti je stabilní internet 
nezbytností. „Ne vždy si uvědo-
míme, co všechno běží po inter-
netu. V dnešní době jsou to kro-

mě počítačů a mobilních telefonů 
také televize, lednice, pračky ane-
bo třeba kamerové systémy,“ říká 
Petr Dvořák, spolumajitel ÚVT In-
ternet. Připojení prostřednictvím 
optických vláken je vysoce sta-
bilní a umožňuje vysoké rychlos-
ti připojení. To znamená, že bez 
problému zajistí internet pro i ví-
cečlennou domácnost. 

U míst na odkládání tříděného odpadu v Herinku se 
bohužel stále objevuje velkoobjemový odpad, který sem 
nepatří. Je to nejčastěji nábytek, již nefunkční elektro-
spotřebiče, ale například i koberce, role linolea a další. 

Obec za odvezení a likvidaci tohoto odpadu musí zaplatit vlast-
ně dvakrát. Jednou za jeho odvezení z těchto sběrných míst 
s kontejnery na tříděný odpad, podruhé platbou za služby 

Sběrného dvora v Dobřejovicích, kam mohu obyvatelé Herinku prá-
vě velkoobjemový odpad odkládat zdarma. Je to škoda. A přitom by 
stačilo, kdyby všichni obyvatelé obce odkládali ten či onen odpad 
tam, kam patří.

Sběrný dvůr v Dobřejovicích je k dispozici celoročně každý všed- 
ní den od 9.00 do 16.00. Více informací o jeho provozu a službách 
najdete na www.sběrny-dvur-dobrejovice.cz. � (mh)

„Spolupráce s místními za-
stupiteli a jejich ochota přivést 
do obce kvalitní internet nám 
velmi pomohla. Díky tomu vý-
stavba probíhala podle stano-
veného harmonogramu a prv-
ní zájemce jsme mohli připojit 
již během prosince 2020,“ uve-
dl Petr Dvořák.
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Upozornění: Splatnost poplatků za odpad končí 

V zhledem ke špatnému stavu mnoha nádob na komunální od-
pad dochází často k jejich prasknutí. Reklamace je možná 
pouze u certifikovaných nádob, které mohou zájemci, nyní 

nově, zakoupit přímo i na obecním úřadě. Stodvacetilitrová nádoba 
stojí 700 korun, dvakrát tak velká (240 litrů) 1 000 korun.

„Od 20. ledna 2023 mohou zájemci v rámci sběrných míst vyu-
žít i tři popelnice na kov, které jsou umístěny na rohu ulic Nad Ryb-
níkem a Do Višňovky, v ulici Ve Stráni a v ulici Na Hrázi,“ upozornil 
místostarosta Miroslav Masopust. 

 � OBECNÍ ÚŘAD HERINK
Do Višňovky 28, 251 01 Herink
E-mail: ou@herink.cz
www.herink.cz
Kontakty:
OÚ – 323 637 185
Iveta Drazdíková, referentka – 602 608 798
Karel Zeman, starosta – 602 608 889
Miroslav Masopust, místostarosta – 777 689 311

Úřední hodiny:
Pondělí 9:00–11:30 a 13:00–17:00
Středa   9:00–11:30 a 13:00–17:00

 � OBECNÍ POLICIE
313 035 500, 739 156 156

 � OBCHOD HERINK
Budova OÚ, Do Višňovky 28
Otevírací doba:
Po–pá  7:00–19:00
So–ne  8:00–17:30

 � POŠTA DOBŘEJOVICE
Kontakt: 
954 225 170
Otevírací doba:
Po 11:00 – 12:00 a 13:00 – 18:00
Út   8:00 – 12:00 a 13:00 – 15:00
St 11:00 – 12:00 a 13:00 – 18:00
Čt   8:00 – 12:00 a 13:00 – 15:00
Pá   8:00 – 12:00 a 13:00 – 15:00

 � STODOLA HERINK
Otevírací doba:
Ne–čt 11:00–22:00
Pá–so 11:00–23:00

 � ZÁSILKOVNA HERINK
ČESKÉ PLOTY, s. r. o.
Do Višňovky 10, Herink
Po–pá 8:00–17:00
So       8:00–12:00

 � Z-BOX
Na Návsi 400, Herink

Důležité kontakty

V úterý 28. února 2023 končí lhůta pro zaplacení poplat-
ků za svoz komunálního odpadu a poplatků za psy pro 
letošní rok. Znamená to tedy, že po tomto termínu už 
nebudou popelnice bez platné známky vyváženy. Popla-
tek je možné uhradit na obecním úřadě i mimo úřední 
hodiny, a to po předchozí domluvě. 

Popelnice na elektroodpad, v červené barvě, je pak přímo za 
vchodovými dveřmi do obecního úřadu. 

Obec Herink také dvakrát ročně organizuje odvoz nebezpečné-
ho odpadu. Nejbližším termínem bude sobota 1. dubna 2023.

Z iniciativy výboru pro kulturu a vzhled obce poří-
dila loni obec prvních pět kusů nového vánočního 

osvětlení. V nákupu dalších bude pokračovat.

www.herink.cz
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